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Z  A  P  I  S  N  I  K

Sa  12. sjednice Gradskog vijeća Grada Vrlika održane u Gradskoj vijećnici Grada
Vrlika dana 04. prosinca 2014. godine sa početkom u 10,00 sati.
Zapisnik vodi: Ana Klepo.
Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća prema popisu u privitku zapisnika.
Predsjednik G.V. g. Ante Turudić otvara 12. sjednicu, pozdravlja nazočne te moli da se
minutom šutnje oda počast prvom hrvatskom predsjedniku i svim poginulima za
hrvatsku državu.
Predsjednik G.V. g. Ante Turudić navodi da se prije otvaranja dnevnog reda ide na
vijećnička pitanja, svaki vijećnik ima pravo postaviti dva pitanja.

Vijećnička pitanja:

1. Pitanje Stipana Gutić-Biuk
Tko je proveo natječaj za ugibalište na Pekcu i koliko je koštala projektna
dokumentacija, ponude od svih firmi.
Gradonačelnik: Dostaviti ću vam u pisanom obliku.
2. Pitanje Stipana Gutić-Biuk
Koliki je broj bodova dobio projekt solarni park i od koliko  mogućih i kolike promjene
morate napraviti na projektu i koliko su dodatni troškovi i da li će itko odgovarati ako
projekt ne prođe sljedeći natječaj?
Gradonačelnik: Obnovljivi izvori općenito su budućnost. Radi se o jednom malom tehno
parku gdje se radi o 7 elektoelektrana sa 7 različitih tehnologija. Mi smo dobili podršku
struke od dekana FER-a iz Zagreba i FESB-a iz Splita, najstručniji ljudi u državi su
nam dali podršku za taj projekt. Isto ministarstvo nam je financiralo inkubator koji bi
bio sastavni dio toga. Tako razvijamo cijeli koncept naše zone da bi to sve imalo smisla.
Isto tako obnovljivi izvori energije služili bi kao financijeri što ima široko napisano u
izvješću. Financirali bi u ljude koji bi njih održavali s tim da bi proizvodni kapaciteti
davali energiju besplatno do one razine do koje mi možemo dati. Mi smo ga prezentirali
u ministarstvu  i ocjenjen je jako dobro, a zašto je dobio 5 bodova manje od prolaznog
smo tražili pismeni odgovor da nam pojasne zašto je to tako ocjenjeno ali ga nismo
dobili. Toliko je inovativan što su i oni sami priznali. Po svim saznanjima nije bilo
projekta njegove razine. Mi stojimo iza njega i ovih dana se trebaju dobiti građevinske
dozvole za taj projekt, ima još najnovija aktivnost za taj projekt koji može gradu Vrlici
naročito našim ljudima donijeti velike stvari ali nebih još o tome.



3. Pitanje Ljilja Vrančić
Da li je istina da u  našem komunalnom poduzeću vlada teška financijska kriza, da
imaju puno dugova prema HEP-u, hoćemo li ostati bez vode i kako mislite riješiti tu
situaciju?
Gradonačelnik: Nije to od jučer, njima je takva struktura da im je otežano poslovanje.
Imaju velike gubitke u mreži. Ovih dana su se vodila određena ispitivanja da bi se mogli
otkriti i locirati ti gubici. Brinemo se o tim problemima. Tražili smo ispomoć hrvatskih
voda međutim nismo baš zadovoljni s njihovim odgovorom tako da je ta situacija jako
složena, morati ćemo poduzeti sve da spasimo poduzeće međutim problemi su značajni,
a mjere koje ćemo morati poduzeti ćemo još vidjeti.
4. Pitanje Čedo Babić
Koliko je uprihodovano sredstava od ulaznica za operu Ero s onoga svijeta ove godine i
za koliko je iznajmljen restoran Ero na Česmi te koliko je plaćeno za najam prostora?
Gradonačelnik: Odgovoriti ću vam pismenim putem.
5. Pitanje Čedo Babić
Zašto je zatvorena veterinarska stanica u Vrlici pa ljudi sada moraju odnositi meso za
analizu u Hrvace i tražiti veterinara po Sinju? Veterinar Šimundža je podnio zahtjev za
skraćeno radno vrijeme od 4 sata. Zašto se grad nije više angažirao za minimalan rad
veterinarske ambulante?
Gradonačelnik: Što se tiče veterinarske ambulante problem je u tome što je bivši
koncesionar u stečaju i mi tražimo rješenje te nam je savjetovano da pokušamo iz
stečajne mase doći u najam ukoliko ne bi mogli doći u posjed ambulante onda bi nam
bilo mnogo lakše rješiti problem veterinara. Na tome intenzivno radimo te taj problem
nije zaboravljen te znamo da je to velika potreba našim ljudima pošto ovo sad rješenje
nije zadovoljavajuće.
6. Pitanje Rajka Vukušić
Da li je moguće da predstavnici službi od svih struktura dođu kvartalno na jednu od
sjednica?
Gradonačelnik: To nije uobičajeno ali mi možemo tražiti da nam podnesu izvješća.
7. Pitanje Antonija Lelas
Da li se građani Vrlike još opskrbljuju vodom iz azbestnih cijevi i zašto nije izvršena
sanacija izmjena cijevi iako su građani grada Vrlike informirani da su sve azbestne
cijevi izmjenjene? Molim pisani odgovor
Gradonačenik: Što se tiče rekonstrukcije cjevovoda mi se upravo pripremamo i radimo
jednu strategiju vodoopskrbe i odvodnje. Imamo namjeru kroz fondove pokušati
iskoristiti što više. Mi jesmo jedan dio rekonstruirali ali većina glavne magistralnog
cjevovoda je azbestno cementna. Mi imamo odgovorne ljude za vodoopskrbu, ja
vjerujem da oni vode računa o tome.
8. Pitanje Antonija Lelas
Da li je izvršena sanacija divljeg deponija u radnoj zoni Kosore i tko je dozvolio da se u
zonu odlaže tisuće kubika smeća? Smeće je istovarilo komunalno poduzeće što može
svjedočiti više mještana Kosora. Tražim odgovor usmeno i pismeno.
Gradonačelnik: Što se tiče nas mi nismo nikome dozvolili čak smo to sprječavali i branili
koliko smo god mogli. Ja bih volio da vi kao vijećnik prijavite te koji su vozili pa ćemo
na njihovu štetu sanirati.
9. Pitanje u ime kluba Antonija Lelas
U što se potrošilo 1.510.000 kuna koje su navedene kao kapitalne donacije ŠRC Česmi,
tekuće donacije u iznosu 470.000 kuna? Molim da mi dostavite sve isplate koje tražim u
tom slučaju.



10. Pitanje Goran Gutić
Priča se po gradu da je zaposlena žena od gospodina Marija Delića te da je on
pogodovao pri zapošljavanju u Zavod s obzirom da nema stručnu spremu za posao koji
radi?
Gradonačelnik: Što se tiče odgovora na to pitanje trebam vremena za provjeriti, što se
tiče mene ja nisam nikad pogodovao nikome pa tako ni u ovom slučaju. Mi to možemo
zatražiti pa provjeriti.
11. Pitanje Mićo Klepo
Da li su oporbeni vijećnici dužni sudjelovati pri polaganju vijenaca u dane održavanja
državnih praznika kao što je pri polaganju vijenaca za poginule branitelje?
Predsjednik G.V.: Nema nikakve sankcije tu se samo pokazuje koliko je vijećnik
poštovao svoje birače koji su ga birali odnosno koliko poštiva ovu RH koja im je dala
kruh, a posebno koliko poštiva svoj dan Grada. Oni ovdje ne predstavljaju sebe već
značajan broj građana našeg mjesta koji su njih izabrali  u ovo gradsko vijeće.
12. Pitanje Mićo Klepo
Da li je u gradu Vrlici USKOK?
Gradonačelnik: U zadnjih pola godine rade se učestale prijave svih mogućih vrsta.
Policija je bila i tražila određene dokumente, to im je dostavljeno te zasad nema
problema. Da se može naći neka nepravilnost, to da, a da tu ima nešto što bi njih
zainteresiralo to ne vjerujem tako da ove informacije po novinama gdje se spominju
cifre od 500.000 kuna dok smo mi utrošili od 40.000- 50.000 kuna je smješno naročito
sad kad nam treba najviše energije kad smo na presudnom koraku da li ćemo napraviti
iskorak gore ili dolje. Imamo investitore i ukoliko to uspijemo riješiti spasiti ćemo ovaj
prostor i oživiti ga u  punom smislu.
13. Pitanje Marijo Delić
Kolika je vaša plaća i vašeg zamjenika odnosno kolika su vaša ukupna primanja s
naknadom za vaš rad u izvršnim i predstavničkim tijelima? U jednom upitniku u
transparentnosti za lokalne samouprave bivši pročelnik jedinstvenog upravnog odjela
gospodin Mile Gverić navodi da je osnovica tih plaća 4.853 kn, da je koeficijent za vašu
plaću 2.8, a zamjenika 2.38. Iz tog proizlazi da vi imate plaću od 13.579 kn, a vaš
zamjenik 11.551 kn. Da li je vaša plaća umanjena za 20% temeljem čl. 15 Zakona plaća
o lokalnoj samoupravi?
Gradonačelnik: Dobivam neto iznos 10.700 kn zadnjih godinu dana i moja je plaća 2-3
puta smanjivana, a iznosi koji se spominju po novinama 13.000 – 18.000 nisu istiniti.
Delić komentar: Ovaj podatak stoji na stranicama interneta u upitniku koji je vrlo
ozbiljan, to je podatak koji je dao bivši pročelnik gospodin Mile Gverić da je vaša plaća
13.579 kn, a vašeg zamjenika 11.557 kn, a vi kažete da je 10.700 kn.
Grabić: Sve je točno što piše na internetu znači umnožak 2.8 puta osnovica je bruto
iznos međutim ta plaća se umanjuje za 20% doprinosa i dobijemo dohodak te se od
njega odbiju porezi i prihodi tako da ispadne plaća koliko je rekao gradonačelnik.
14. Pitanje Marijo Delić
Zašto se zbog isplate plaća vas i vaših službenika išlo preko proračunskog ograničenja
odnosno zašto ste prekršili zakon o financiranju lokalnih samouprava na način opisan u
izvješću o obavljenoj reviziji?
Gradonačelnik: Nismo mi to željeli, a kako su prihodi takvi kakvi jesu mi ne možemo
znati kakvi će naši prihodi biti do kraja godine i do sad ako se desilo da su nam prihodi
bili niži od one osnovice to nismo mogli znati do zadnjeg dana. Revizija je to uočila i
stavila kao primjedbu. Međutim ove godine to nije situacija, mogu reći da smo mi plaću
dosad 2 puta smanjivali.



Predsjednik G.V. pita ima li još tko koje pitanje. Budući da nema pitanja prelazimo na
utvrđivanje dnevnog reda. Materijale ste dobili u pismenom obliku. U roku utvrđenom
poslovnikom za današnju sjednicu predlaže se slijedeći dnevni red:

1. Prihvaćanje zapisnika sa 11. sjednice Gradskog vijeća.
2. Izvješće gradonačelnika o radu za razdoblje siječanj-lipanj 2014. god.
3. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Vrlika za 2014.

godinu s projekcijom za 2015. i 2016. godinu.
4. Prijedlog izmjena i dopuna Programa socijalne zaštite za 2014. god.
5. Prijedlog izmjena i dopuna programa održavanja objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2014. god.
6. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne

infrastrukture za 2014. god.
7. Prijedlog Programa razdiobe sredstava u okviru Proračunskih sredstava

namjenjenih za šport, kulturu, religiju, politiku i ostale udruge krajnjim
korisnicima za 2014. god.

8. Prijedlog Odluke o prijenosu vlasništva nad komunalnim vodnim građevinama
Usluzi d.o.o. Vrlika.

9. Prijedlog odluke o izmjeni Izjave o osnivanju društva s ograničenom
odgovornošću „Eko Vrlika“ Vrlika.

10. Prijedlog Kluba vijećnika HNS-a Vrlika za razrješenje predsjednika Gradslog
vijeća Grada Vrlika i potpredsjednika Gradskog vijeća Grada Vrlika.

Uotvorenom roku nije bilo dodatnih prijedloga za dnevni red. Predsjednik G.V. daje na
raspravu predloženi dnevni red.
Vijećnik Marijo Delić predlaže da se točka 10 povuče sa dnevnog reda. Predsjednik G.V.
je zakasnio sa sazivanjem sjednice, 15 dana je bio rok za saziv po statutu i poslovniku.
Predsjednik G.V. kaže ako vi želite da se ova točka skine s dnevnog reda onda podnesite
zahtjev u pisanom obliku.
Pročelnica JUO pojašnjava predsjednik G.V. dužan je prijedlog uvrstiti u dnevni red
sjednice Gradskog vijeća koja se mora održati najkasnije u roku od 30 dana od kada je
prijedlog zaprimljen. Kako je prijedlog zaprimljen 06. studenog, a sjednica je 04.
prosinca rok od 30 dana je ispoštovan.
Predsjednik G.V. navodi da je u roku donešeno, a vi imate sudove pa to riješite.
Zatim je većinom glasova za uz četiri (4) glasa protiv usvojen dnevni red.

Prilazimo na 1. (prvu) točku dnevnog reda. Zapisnik ste dobili u materijalima, zapisnik
je opširan, bitne su odluke koje smo mi donijeli, a ako su tehničke pogreške potkrale
zato imamo snimanje sjednica. Nema primjedbi na zapisnik te je jednoglasno
prihvaćen.

Prelazimo na 2. (drugu) točku dnevnog reda: Izvješće gradonačelnika o radu za
razdoblje siječanj-lipanj 2014. god.
Predsjednik G.V. daje riječ gradonačelniku.
Gradonačelnik navodi planirane aktivnosti Grada Vrlike i pojašnjava ih pojedinačno.
Istakao je socijalnu politiku koju će Grad nastojat zadržat na nivou.
Predsjednik G.V. zahvaljuje te daje na usvajanje navedeni program.
Većinom glasova za uz četiri (4)  glasa protiv usvaja se izvješće gradonačelnika o radu
za razdoblje siječanj-lipanj 2014. god.



Prelazimo na 3. (treću) točku dnevnog reda : prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama
proračuna Grada Vrlika za 2014. god. s projekcijom za 2015. i 2016. godinu.
Predsjednik G.V. iznosi da je ovo samo svođenje računa na koncu godine. Daje riječ
Anti Grabiću. Ante Grabić podnosi pismeni amandman na izmjene i dopune proračuna
koji glasi:

1. Kroz aktivnost 100004 u okviru programa 1000-Gradska uprava-opći poslovi,
proračunska pričuva se umanjuje za 5.000 kn i iznosila bi 45.000 kn

2. U posebnom dijelu proračuna u okviru programa 1043-Tematske staze, kroz
aktivnost 104301- održavanje i opremanje tematskih staza vrši se smanjenje
rashoda i to:
- Račun 322-rashodi za materijal i energiju smanjuje se za 15.000 kn i po

novom planu iznosi 8.000 kn
- Račun 323-rashodi za usluge smanjuje se za 30.000 kn te po novom planu

iznose 320.000 kn.
Ante Grabić pojašnjava navedeno što znači da nije bilo povećanja sredstava nego
transakcije unutar proračuna. Predsjednik G.V. daje amandman na usvajanje.
Većinom glasova za uz četiri (4) glasa protiv amandman je usvojen te postaje sastavni
dio izmjena i dopuna proračuna za 2014. god.
Ante Grabić dalje pojašnjava po stavkama povećanje odnosno smanjenje prihoda i
rashoda. Naveo je kratkoročno zaduženje Grada za tekuće poslovanje. Dalje ističe
projekciju proračuna za 2014.-2016. (II-izmjene i plan razvojnih programa za 2014. S
projekcijom za 2015. i 2016. (II izmjene). Predsjednik G.V. zahvaljuje i daje na
raspravu, nema zainteresiranih.
Većinom glasova za uz (četiri) glasa protiv usvojena je Odluka o izmjenama i dopunama
proračuna za 2014. god. s projekcijom za 2015. i 2016. god.

Prelazimo na 4. (četvrtu) točku : izmjene i dopune Programa socijalne zaštite za 2014. g.
Predsjednik G.V. iznosi kao što i vidite ovdje se usaglašavaju pozicije sa proračunom.
Daje riječ g. Juri Plazonić da pojasni navedene izmjene. Jure Plazonić naglašava primili
smo sedam (7) djelatnika za ispomoć u Programu pomoć u kući starijim i nemoćnim
osobams. Od 01. prosinca smo preko Zavoda za zapošljavanje primili još sedam (7)
djelatnika koje će sufinancirati zavod za zapošljavanje i Grad. Po izvršenoj raspravi
većinom glasova za uz tri glasa protiv i jednim suzdržanim glasom usvajaju se izmjene i
dopune Programa socijalne zaštite za 2014. god.

Prelazimo na 5. (petu) točku: prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja
objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. god.
Predsjednik G.V. daje riječ g. Branku Maras. Branko Maras navodi da su se sve stavke
prošle kroz izmjene i dopune proračuna , sve je u skladu sa izmjenam i dopunama
proračuna. Po izvršenoj raspravi većinom glasova za uz četiri (4) glasa protiv usvajaju
se izmjene i dopune programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture
za 2014. god.

Prelazimo na 6. (šestu) točku : prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i
uređaja komunalne infrastrukture za 2014. god.
Branko Maras iznosi da smo sve stavke prošli kroz proračun i iste su usklađene s
proračunom. Po izvršenoj raspravi većinom glasova za uz tri (3) glasa protiv i jednim
(1) suzdržanim glasom usvajaju se izmjene i dopune Programa gradnje objekata i
uređaja komunalne infrastrukture za 2014. god.



Prelazimo na 7. (sedmu) točku: program razdiobe sredstava u okviru Proračunskih
sredstava namjenjenih za šport, kulturu, religiju, politiku i ostale udruge krajnjim
korisnicima za 2014. god.
Predlagatelj g. Jure Plazonić pojašnjava navedenu točku gdje je umanjena pozicija
tekuće donacije u kulturi što se odnosi na troškove za izvođenje opere Ero s onoga
svijeta koje je županija preuzela na sebe.
Većinom glasova za uz tri (3) glasa protiv i jednim (1) suzdržanim glasom usvaja se
Program razdiobe sredstava u okviru proračunskih sredstava namjenjenih za šport,
kulturu, religiju, politiku i ostale udruge krajnjim korisnicima za 2014. god.

Prelazimo na 8. (osmu) točku : prijedlog Odluke o prijenosu vlasništva nad komunalnim
vodnim građevinama Uslugi d.o.o. Vrlika.
Predlagatelj Ante Grabić navodi da smo dužni po zakonu o vodama dati bez naknade
Usluzi d.o.o. komunalne vodne građevine koje se nalaze u vlasništvu Grada i to:
vodovod Maovice vodovod i kanalizacija „Jaker“, kolektor prema „Česmi“ i vodovod u
naselju Japa.
Većinom glasova za uz tri (3) glasa protiv i jednim (1) suzdržanim glasom usvojena je
Odluka o prijenosu u vlasništvo nad komunalnim vodnim građevinama Uslugi d.o.o.
Prelazimo na 9. (devetu) točku: prijedlog Odluke o izmjeni izjave o osnivanju društva s
ograničenom odgovornošću „Eko Vrlika“ Vrlika.
Pročelnica JUO Marijana Gverić pojašnjava navedene izmjene navodeći da se
dopunjavaju djelatnosti da bi društvo moglo poslovati.
Po izvršenoj raspravi jednoglasno je usvojena Odluka o izmjeni izjave o osnivanju
društva s ograničenom odgovornošću „Eko Vrlika“ Vrlika.

Prelazimo na 10. (desetu) točku: prijedlog Kluba vijećnika HNS-a Vrlika za razrješenje
predsjednika Gradskog vijeća Grada Vrlike i potpredsjednika Gradskog vijeća Grada
Vrlike.
Vijećnik Marijo Delić iznosi da se ova točka ne može donositi na ovoj sjednici. Mi ćemo
odustati danas usmeno, a dostaviti ćemo i pismeni zahtjev.
Ivica Gverić ispred kluba vijećnika HDZ-a kaže da ne vidi problem zašto bi se
izostavljala ova točka te nadodaje kako vijećnici HNS-a u ovih godinu i pol dana rada
nisu dostavili nikakav prijedlog ovom Gradskom vijeću te samo idu preko medija.
Predsjednik daje prijedlog na raspravu. Većinom glasova protiv, uz nijedan glas za te
nijedan suzdržan odbijen je prijedlog kluba vijećnika HNS-a za razrješenje
predsjednika i potpredsjednika G.V.

Zapisničarka
Ana Klepo, v.r.

Predsjednik GV
Ante Turudić, dipl. iur, v.r.


